
Zápisnica č. 06/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 2. júna 2015 v
Bratislave.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov

Ospravedlnený: Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
František Laurinec – člen VV UEFA
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Peter Dedík – projektový manažér SFZ

Program:
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Informácia o zasadnutí VV UEFA.
4. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a 

modernizácie futbalových štadiónov. 
5. Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City 

Aréna, a.s.
6. Prerokovanie návrhu programu konferencie SFZ.
7. Prerokovanie návrhu na reorganizáciu republikových súťaží.
8. Prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ.
9. Prerokovanie návrhu na prijatie čestného člena SFZ.
10. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo futbale.
11. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového

poriadku SFZ.
12. Schvaľovanie návrhu Sprievodcu Registračným a prestupovým poriadku SFZ.
13. Schvaľovanie návrhu  na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.
14. Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov

na podporu amatérskeho futbalu pre Regionálne futbalové zväzy.
15. Informácia o Rozhodnutí Odvolacieho orgánu licenčného konania.
16. Schvaľovanie návrhu na zrušenie poplatku za správu konta ISSF.
17. Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ, schvaľovanie návrhu na

právno-organizačné zmeny v kluboch.
18. Schvaľovanie návrhu termínov zasadnutí VV SFZ v 2. polroku 2015.
19. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
20. Informácia o prijatých záveroch kongresu FIFA konaného dňa 29. mája 2015 v

Zurichu.
21. Diskusia.



K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku zasadnutia predložil návrhy na
doplnenie programu, o ktoré ho požiadali členovia VV SFZ (V. Ondrejka, J. Jánošík, M. Ružbarský)
Išlo o bod s názvom „Prerokovanie návrhu na rozšírenie počtu družstiev v žiackej súťaži II. ligy
Západ“ a bod s názvom „Prerokovanie stanoviska Komisie rozhodcov SFZ a Asociácia rozhodcov
SFZ k pracovnému pomeru rozhodcov a pozorovateľov rozhodcov so SFZ pre súťažný ročník
2015/16“.
Členovia VV SFZ oba návrhy na prerokovanie akceptovali.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.

Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha trvá v bode 2.
Po uskutočnení stretnutia expertnej skupiny, ktorá je určená pre realizáciu výstavby NFŠ bude toto
uznesenie prehodnotené. Viac informácií obdržia členovia VV SFZ na júlovom zasadnutí.

Uznesenie č. 137/14 VV SFZ:
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie s
podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom
GS SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 2. 
List na doplnenie podkladov bol predsedovi komisie futsalu SFZ zaslaný GS SFZ dňa 17.
septembra 2014. Doplnenie podkladov sa zatiaľ neuskutočnilo. GS SFZ informoval, že ide o
uznesenie, ktoré je možné vypustiť. Členovia VV SFZ návrh akceptovali. 

    

Uznesenie č. 41/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o prijatí na školenie trénerov UEFA A licencie (2015).
2) VV SFZ poveruje GS SFZ a člena VV SFZ zástupcu trénerov, aby zvolali panel expertov pre
vzdelávanie trénerov, ktorý preskúma koncepciu prijímacích skúšok organizovaných SFZ pre
školenia trénerov UEFA „A“ a UEFA „PRO“ licencie, obsah a hodnotenie prijímacích skúšok
školenia trénerov a podmienky pre udeľovanie licencie. Zároveň ukladá povinnosť oboznámiť so
zisteniami členov VV SFZ a v prípade potreby navrhnúť odôvodnené úpravy.



T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    Milan Lešický

Úloha trvá v bode 2.
Na zasadnutí bol predložený návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ. Po jeho schválení
bude následovne upravená Smernica o vzdelávaní trénerov.

Uznesenie č. 62/15 VV SFZ:
1 ) VV SFZ berie na vedomie závery pracovnej skupiny zaoberajúcej sa reorganizáciou
republikových súťaží.
2 ) VV SFZ odporúča schváliť Prezídiu ÚLK reorganizáciu najvyššej futbalovej súťaže mužov
Fortuna liga v nadväznosti na reorganizáciu druhej najvyššej futbalovej súťaže mužov DOXXbet
ligy a zároveň poveruje viceprezidenta SFZ pre profesionálny futbal, aby informoval VV SFZ
o výsledku hlasovania Prezídia ÚLK o schvaľovaní reorganizácie najvyššej futbalovej súťaže
mužov Fortuna ligy.
3) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ prezidentom SFZ na dňa 14.júna 2015 v Žiline.
4 ) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ o zaslanie návrhov na členov
mandátovej komisie a členov návrhovej komisie pre konferenciu SFZ v termíne do 15.5.2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Konferencia SFZ sa organizuje v odsúhlasenom termíne 14. júna 2015. Viceprezident SFZ pre
profesionálny futbal informoval VV SFZ o výsledku hlasovania Prezídia ÚLK o schvaľovaní
reorganizácie najvyššej futbalovej súťaže mužov Fortuna ligy.
Zároveň bol dodržaný termín 15. mája, do ktorého GS SFZ, prezident ÚLK a predsedovia RFZ
zaslali návrhy na členov mandátovej a návrhovej komisie.

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Informácia o zasadnutí VV UEFA.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí člena VV UEFA p. Františka
Laurinca, ktorý informoval členov VV SFZ o záveroch zo zasadnutia VV UEFA. 
- UEFA je dlhodobo proti tomu, aby S. Blatter kandidoval opakovane na pozíciu prezidenta FIFA,
obzvlášť, keď pred štyrmi rokmi oznámil, že ide o jeho posledné funkčné obdobie.
Stanovisko VV UEFA pred kongresom spočívalo v dvoch návrhoch:
- odklad volieb
- bojkot volieb zo strany členských asociácií UEFA
Zmenilo sa to až v deň volieb, na základe stretnutí prezidenta UEFA M. Platiniho so zástupcami
zväzov, po ktorých zistil, že nebude mať dostatočnú podporu. 
S. Blatter má v rámci organizácie veľkú podporu najmä malých zväzov, svoje uznanie si vyslúžil
vďaka rozvojovým projektom.
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zasadnutí VV UEFA.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 4: Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi SFZ Petrovi
Dedíkovi, ktorý informoval o skutočnostiach v realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov. 

1. V nadväznosti na podpísanie Rámcovej dohody medzi SFZ (objednávateľ) a SEDASPORT,
s.r.o. (dodávateľ) bola podpísaná zmluva o dielo na výstavbu tribún vo Zvolene
(objednávateľ MFK Lokomotíva Zvolen, a.s.). Zároveň bola uzatvorená zmluva o dielo na
dodávku a montáž sedadiel futbalového štadióna v Podbrezovej (objednávateľ Železiarne
Podbrezová, a.s.).

2. SFZ obdržal od primátorov mesta Levice a mesta Topoľčany oficiálne listy potvrdzujúce
rozhodnutie mestského zastupiteľstva o odstúpení z projektu.

Prezident SFZ vyzval v súlade s uznesením VV SFZ jednotlivých partnerov projektu (mesto
Trenčín / AS Trenčín, mesto Banská Bystrica / FK Dukla, mesto Prešov / 1.FC Tatran, mesto Nitra /
FC Nitra, mesto Dunajská Streda / FK DAC 1904 Dunajská Streda, mesto Prievidza / FC Baník
Horná Nitra, mesto Košice / MFK Košice a mesto Dolný Kubín / MFK Dolný Kubín) k zaslaniu
požadovaných záväzných dokumentov schválených mestským zastupiteľstvom (v prípade, že sa
jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná
o obchodnú spoločnosť), a to v termíne do 31.5.2015.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby,
rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ berie na vedomie oznámenie mesta Levice a mesta Topoľčany o odstúpení z
projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
3) VV SFZ predlžuje termín pre mestá Banská Bystrica, Trenčín, Prievidza, Dolný Kubín,
Prešov a Košice termín na zasielanie požadovaných záväzných dokumentov schválených
mestským zas tupi teľstvom (v p r í p a d e , ž e s a j e d n á o mes to ) , re sp .
predstavenstvom/štatutárnym orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná o obchodnú
spoločnosť) do 15. júla 2015.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 5: Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City
Aréna, a.s.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že v zmysle dohody s predstaviteľmi City
Aréna, a.s. by mal SFZ nominovať dvoch zástupcov do dozornej rady a dvoch zástupcov do
predstavenstva City Aréna, a.s. Zároveň požiadal členov VV SFZ, aby bol tento bod odložený na
schvaľovanie prostredníctvom elektronického hlasovania per rollam, nakoľko návrhy na mená
kandidátov do uvedených orgánov City Aréna, a.s. nie sú ešte uzavreté. Členovia VV SFZ
požiadavku akceptovali.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City
Aréna, a.s. na elektronické hlasovanie per rollam v termíne do 30. júna 2015.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12



Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Prerokovanie návrhu programu konferencie SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ, ktorý predstavil návrh programu
konferencie SFZ, ktorá sa uskutoční dňa 14. júna 2015 v Žiline:
1.  Otvorenie /vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správa mandátovej komisie/
2.  Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií
3.  Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ
4.  Schvaľovanie návrhu na prijatie čestného člena SFZ
5.  Udeľovanie ocenení SFZ
6.  Schvaľovanie návrhu na reorganizáciu republikových súťaží
7.  Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ
8.  Diskusia
9.  Informácia o prijatých uzneseniach Konferencie SFZ

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh programu konferencie SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Prerokovanie návrhu na reorganizáciu republikových súťaží.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ, ktorý predstavil návrh na
reorganizáciu republikových súťaží. Uvedený návrh vznikol na základe iniciatívy predstaviteľov
futbalových klubov súťažiacich v DOXXbet lige, keď po jej prerokovaní VV SFZ na svojom
februárovom zasadnutí bola vytvorená pracovná skupina zložená z predstaviteľov SFZ, ÚLK,
zvolených zástupcov futbalových klubov DOXXbet ligy a predstaviteľov RFZ, ktorá po svojom
rokovaní odporučila prijať návrh nového modelu (reorganizáciu) a upravených počtov družstiev
v najvyššej futbalovej súťaži (Fortuna liga) a v druhej najvyššej futbalovej súťaži (DOXXbet liga)
mužov vo vekovej kategórii dospelých.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:



VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh na reorganizáciu republikových
súťaží.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ, ktorý predstavil návrh na zmenu
a doplnenie stanov SFZ. Ten sa predkladá z dôvodu optimalizácie niektorých procesov v rámci SFZ
(predkladanie stanov na posúdenie ako možnosť, nie povinnosť, rozšírenie právomoci vykladať
predpis SFZ aj na iné orgány SFZ), zosúladenia potrieb praxe s ich znením (pripísanie poplatku na
zbernú faktúru ako splnenie podmienky pre začatie konania) a odstránením legislatívno-technických
nepresností (nesprávne označenie pododsekov).

V čl. 8 ods. 6 až 8 znie: 
„6. Výklad stanov podáva výkonný výbor, ktorý si pred podaním výkladu stanov vyžiada stanovisko
legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ (ďalej len „legislatívno-právna komisia"). V prípade, ak
výkonný výbor podá výklad v rozpore so stanoviskom legislatívno-právnej komisie, je povinný svoj
pos tup odôvodni ť . Pos tup podľa č lánku 9 odsek 4 sa použ i je pr imerane . 
7. Ak v predpise SFZ nie je uvedený orgán oprávnený podávať jeho výklad, výklad predpisu SFZ
podáva výkonný výbor, ktorý môže výkladom predpisu poveriť vecne príslušnú odbornú komisiu
alebo iný orgán SFZ. Postup podľa článku 9 odsek 4 sa použije primerane. Výklad predpisu SFZ
podaný odbornou komisiou alebo iným orgánom SFZ môže na základe podnetu člena SFZ alebo aj
bez podnetu zmeniť výkonný výbor.
8. Výklad stanov a predpisu SFZ sa vypracúva písomne. Orgán, ktorý výklad podal, zabezpečí jeho
zverejnenie na webovom sídle SFZ (v úradnej správe).”

Doterajší odsek 7 sa označuje ako odsek 9.
Dôvody: Z časového hľadiska bude podstatne operatívnejšie, aby jednotlivé predpisy s výnimkou
stanov, mohli na základe poverenia od VV SFZ vykladať odborné orgány SFZ, ktoré ich pravidelne
aplikujú, ako keby mal výklad podávať výhradne VV SFZ, ktorý si najprv vyžiada stanovisko
odbornej komisie SFZ pre svoj výklad a v konečnom dôsledku by jeho výklad bol takmer vždy
totožný so stanoviskom odbornej komisie SFZ. Výkonný výbor i naďalej zostane jediným orgánom
oprávneným vykladať stanovy SFZ a bude mať aj oprávnenie na základe podnetu od ktoréhokoľvek
člena SFZ alebo aj bez podnetu revidovať výklad podaný odborným orgánom SFZ aj pri ostatných
predpisoch SFZ, v ktorých sa neuvádza orgán oprávnený podať výklad konkrétneho predpisu. Z
logiky veci je zrejmé, že výklad predpisov je prirodzenou súčasťou ich aplikácie príslušnými
orgánmi SFZ, preto sa výslovne ustanovuje takéto oprávnenie aj do stanov.

V čl. 11 ods. 4 prvá veta znie: 
„Člen riadneho člena alebo člen pridruženého člena môže požiadať SFZ podľa čl. 8 ods. 9 o
posúdenie stanov riadneho člena alebo stanov pridruženého člena, ak ich považuje za nesúladné so
stanovami SFZ.“.
Dôvody: Povinnosť riadnych a pridružených členov SFZ zosúladiť si svoje stanovy so stanovami
SFZ a predložiť ich na legislatívno-právne oddelenie SFZ na posúdenie ich súladu so stanovami
SFZ do 30 dní od ich schválenia, ako aj povinnosť predložiť svoje stanovy na posúdenie ich súladu
so stanovami SFZ do 15. augusta 2013 bola splnená iba čiastočne, pretože do stanoveného termínu
15. augusta 2013, resp. do konca roka predložila svoje stanovy na posúdenie iba približne polovica
členov SFZ, pričom posudzovanie súladu je časovo náročné a neefektívne. Predkladaný návrh



zavádza efektívnejší systém kontroly založený na tom, že súlad stanov člena SFZ so stanovami SFZ
bude posudzovať SFZ vtedy, keď na takýto postup dá podnet člen SFZ. Povinnosť predkladať
stanovy riadnych členov a pridružených členov pri každej ich zmene na posúdenie ich súladu so
stanovami SFZ sa mení na možnosť/oprávnenie, ak ich bude člen pridruženého alebo riadneho
člena považovať za nesúladné so stanovami SFZ. 

V článku 31 sa vypúšťa odsek 3.
Doterajšie odseky 4 až 6 sa označujú ako odseky 3 až 5.

Dôvody: V súlade s čl. 31 ods. 1 stanov môže byť za čestného člena prijatá osoba, ktorá sa zvlášť

zaslúžila o rozvoj alebo propagáciu slovenského futbalu a ustanovenie čl. 31 ods. 3 stanov  sa

navrhuje vypustiť s cieľom vnútorného zosúladenia úpravy stanov, keďže cena Fair play MUDr.

Ivana Chodáka sa udeľuje za iné činy. 

V článku 46 ods. 3 sa vypúšťa písm. g., ktoré znie:

“g. správa revíznej komisie ”.

Doterajšie písm. h. sa označuje ako písm. g.

Dôvody: Nadbytočné ustanovenie, nakoľko v čl. 56 ods. 6 stanov SFZ je uvedené, že revízna

komisia predkladá správu konferencii jedenkrát ročne, čo je postačujúce. Túto správu predkladá

predseda revíznej komisie na prvej riadnej konferencii v kalendárnom roku. Podľa pôvodného

znenia by mal predseda revíznej komisie predkladať správu revíznej komisie aj na každej ďalšej

riadnej konferencii v danom roku, čo nie je potrebné. Predseda revíznej komisie je prítomný na

každej konferencii SFZ a v prípade potreby môže vystúpiť, prípadne môže pripraviť osobitnú

správu revíznej komisie, ak pre to bude existovať osobitný vecný dôvod.

Článok 52 sa dopĺňa písmenom af., ktoré znie:

„af. rozhoduje o úprave súťaží riadených SFZ,“.

Dôvody: Novelou súťažného poriadku futbalu sa oddelili pojmy reorganizácia súťaže (schvaľuje sa

rok vopred) a úprava súťaže (schvaľuje sa pred začiatkom súťažného ročníka), ktorej obsah je

definovaný v čl. 10 ods. 2 súťažného poriadku. Zároveň bolo potrebné určiť, ktorý orgán bude

rozhodovať o úprave súťaží riadených SFZ (o reorganizácii rozhoduje konferencia SFZ). Navrhuje

sa zverenie právomoci - rozhodovať o úprave súťaží riadených SFZ, výkonnému výboru SFZ. 

V čl. 56 sa za ods. 3 vkladá nový ods. 4, ktorý znie:

“3. Predseda revíznej komisie môže podať odvolanie proti každému rozhodnutiu orgánu SFZ, ak

považuje napadnuté rozhodnutie za nesúladné so stanovami alebo inými predpismi SFZ, FIFA alebo

UEFA alebo odporuje právnemu poriadku SR alebo EÚ, ak je proti nemu odvolanie prípustné.”

Doterajšie odseky 4 až 7 sa označujú ako odseky 5 až 8.
Dôvody: Podľa čl. 56 ods. 1 stanov SFZ je revízna komisia nezávislým orgánom kontroly činnosti

SFZ a jeho orgánov, ktorého predseda je volený konferenciou SFZ. Na základe doterajšej praxe

orgánov zabezpečenia spravodlivosti vznikla potreba, aby okrem osôb uvedených v čl. 82 ods. 1

disciplinárneho poriadku SFZ, bola možnosť podať odvolanie aj inej osobe (orgánu), ktorý bude

mať možnosť domáhať sa nápravy pri rozhodnutí niektorého z orgánov SFZ, ak ho bude považovať

nesúladné so stanovami alebo inými predpismi SFZ, FIFA alebo UEFA alebo odporuje právnemu

poriadku SR alebo EÚ. V prípadoch, keď bolo také rozhodnutie prijaté a strana konania (klub, hráč



alebo iný člen SFZ) bola s rozhodnutím spokojná, podľa stanov SFZ a výkladu odvolacej komisie

de facto neexistoval orgán alebo osoba, ktorá by mohla napadnúť odvolaním rozhodnutie orgánu

SFZ prvého stupňa, ktoré sa javí ako nesúladné so stanovami alebo inými predpismi SFZ, FIFA

alebo UEFA alebo odporuje právnemu poriadku SR alebo EÚ. Ak predseda revíznej komisie zistí

také rozhodnutie, napr. z úradnej správy, bude oprávnený podať proti nemu odvolanie v záujme

ochrany dodržiavania pravidiel v rámci SFZ. 

Čl. 59 ods. 7 písm. a. sa na konci dopĺňa o slová: “a podľa článku 56 ods. 4”

Dôvody: Legislatívno-technická úprava, vzhľadom k doplneniu oprávnenia predsedu revíznej

komisie do čl. 56 stanov (návrh v bode 5), bolo potrebné doplniť rozhodovanie o odvolaní predsedu

revíznej komisie do vymedzenia odvolaní, ktoré prejednáva a rozhoduje odvolacia komisia.

V čl. 59 ods. 13 sa na konci pripája veta: 

„Podmienka zaplatenia poplatku podľa predchádzajúcej vety sa považuje za splnenú pre účely
začatia konania aj v prípade, ak je poplatok za prerokovanie odvolania pripísaný do mesačnej
zbernej faktúry riadneho člena, ktorý odvolanie podal.“

Dôvody: V praxi sa poplatky pripisujú na zbernú faktúru klubu, riadneho člena. Orgán, ktorý
dostane podnet na konanie, nahrá poplatok za konanie na zbernú faktúru a začne vo veci konať.
Doterajšia právna úprava by pri jej striktnom dodržiavaní umožňovala začať konanie až potom, čo
by riadny člen uhradil zbernú faktúru, na ktorej bol pripísaný poplatok za konanie, ktoré navrhol.
Tým by sa spomalili konania, nakoľko mesačné zberné faktúry sa generujú klubom až po uplynutí
mesačného fakturačného obdobia, za ktoré sa zbierajú platby. Návrhom sa zavádza domnienka
zaplatenia poplatku pre umožnenie konania v prípade, ak poplatok ešte nebol zaplatený, no bol
pripísaný na mesačnú zbernú faktúru.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh na zmenu a doplnenie stanov
SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Prerokovanie návrhu na prijatie čestného člena SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ, ktorý predstavil návrh, podľa
ktorého by bol na blížiacej sa konferencii SFZ prijatý za čestného člena SFZ p. Vojtech Christov.
Pán Christov bol doma i v zahraničí uznávaný rozhodca a svojím pôsobením priniesol mimoriadny
prínos pre slovenský futbal.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ prijať p. Vojtecha Christova za čestného člena
SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 10: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo futbale.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi SFZ Petrovi
Dedíkovi a Vladimírovi Medveďovi, ktorí mali predstaviť návrh na zmenu  a doplnenie Súťažného
poriadku vo futbale. Nakoľko niektoré články zostali sporné a otvorené (napr. čl. týkajúci sa
„konfrontácie hráča v priebehu II. polčasu“) aj po stretnutiach so zástupcami RFZ a ÚLK, dospelo
sa k dohode, že finálna verzia bude schvaľovaná prostredníctvom elektronického hlasovania per
rollam.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo
futbale zapracovať akceptovateľné pripomienky vznesené na zasadnutí na stretnutí so
zástupcami RFZ a ÚLK. Následne predloží návrh členom VV SFZ na elektronické hlasovanie
per rollam.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.
 

K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového
poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ pre legislatívno-právne
otázky Petrovi Sepešimu, ktorý predstavil návrh na zmenu a doplnenie Registračného a
prestupového poriadku SFZ (ďalej len „RaPP“). Novela RaPP bola potrebná z dôvodu novely FIFA
RSTP (pravidlá o statuse a prestupoch hráčov futsalu) obežníkom č. 1468, v zmysle ktorého je
potrebné zosúladiť RaPP so spomínaným predpisom FIFA. Rovnako tak z dôvodu vecných
pripomienok Matričnej komisie SFZ, opravy legislatívnych nepresností v texte a v neposlednom
rade aj zapracovanie Prílohy č. 3, ktorá sa týka futsalu. 
Kompletný text úprav bude zverejnený po schválení na webovej stránke SFZ.
Po odprezentovaní a odôvodnení navrhovaných zmien vyjadrili členovia VV SFZ jednu
pripomienku, a to k čl. 24 ods. 5, v ktorom sa slová „riadiaceho orgánu príslušnej súťaže“ mali
nahradiť slovom „SFZ“. Členovia VV SFZ požiadali, aby zostal pôvodný text. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ
so vznesenou pripomienkou.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu Sprievodcu Registračným a prestupovým poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ pre legislatívno-právne
otázky Petrovi Sepešimu, ktorý predstavil návrh Sprievodcu Registračným a prestupovým poriadku
SFZ. 
VV SFZ pri schvaľovaní RaPP vo februári navrhol doplniť článok, ktorým vznikla SFZ povinnosť
vypracovať pokyn, ktorým by sa futbalovej verejnosti vysvetlili nové pojmy, postupy a princípy,



ktoré sú zadefinované v novom RaPP.
Slovenský futbalový zväz (ďalej len “SFZ”) pri plnení úloh vyplývajúcich zo Strategického plánu
na roky 2011-2014 spustil projekt novelizácie futbalových predpisov SFZ. Dôvodom spustenia
tohto projektu bola skutočnosť, že niektoré z predpisov SFZ, ktoré vznikali od roku 1990 boli
novelizované niekoľkokrát a niektoré novelizované ešte neboli. Zámerom tohto projektu bolo
prepracovať alebo nahradiť futbalové predpisy SFZ tak, aby vytvárali vnútorne nerozporný,
zrozumiteľný a ľahko aplikovateľný systém futbalových noriem rešpektujúc hierarchické
usporiadanie medzi sebou. 
Popri hierarchickom usporiadaní predpisov SFZ bolo potrebné brať na zreteľ i nadradené
postavenie predpisov FIFA a UEFA, ktoré v niektorých prípadoch priamo upravujú určitý okruh
vzťahov, ktoré sú národné zväzy povinné rešpektovať a zohľadniť vo svojich predpisoch pod
hrozbou rôznych sankcií zo strany FIFA a UEFA. 
Medzi prioritné ciele projektu patria najmä zavedenie jednotného a jednoznačného názvoslovia do
celého systému právnych predpisov, odstránenie rozporných a duplicitných ustanovení v
predpisoch, odstránenie vágnosti a nedostatočnosti v pojmoch, zosúladenie znenia medzi predpismi
nižšej a vyššej právnej sily a dosiahnutie absolútnej dôvery dotknutých subjektov v rozhodnutia
orgánov SFZ vydaných na základe dobre čitateľných a zrozumiteľných predpisov.
Po novelizovaní Stanov SFZ a Disciplinárneho poriadku SFZ prišiel rad aj na normy, ktoré sa
týkajú statusu a transferov hráčov futbalu, a to Prestupový poriadok pre neprofesionálnych
futbalistov, Prestupový poriadok pre profesionálnych futbalistov Smernica pre registráciu
profesionálnych a neamatérskych zmlúv, Pravidlá pre stanovenie výšky odstupného za
profesionálneho hráča, a vzhľadom na implementáciu Informačného systému slovenského futbalu
(ďalen len “ISSF”) aj Registračný poriadok futbalu.

Na základe poverenia prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ vznikla v máji 2013 pracovná
skupina, ktorej úlohou bola novelizácia vyššie uvedených noriem. Jedným z prvých rozhodnutí bolo
vytvorenie úplne nového predpisu kódexového typu, ktorý bude upravovať záväzné pravidlá
registrácie členov SFZ a osobitne hráčov, status a klubovú príslušnosť hráčov, oprávnenie hráčov na
štart v organizovanom futbale, pravidlá, podľa ktorých sa uskutočňujú transfery hráčov, pravidlá
uzatvárania zmlúv a ostatné vzťahy medzi členmi SFZ súvisiace so statusom a klubovou
príslušnosťou hráčov, a to všetko v rámci jedného predpisu s názvom Registračný a prestupový
poriadok SFZ (ďalej len “RaPP”).

V súlade s vyššie deklarovaným úmyslom a tiež povinnosťou brať pri tvorbe predpisov SFZ na
zreteľ aj nadradené predpisy FIFA a UEFA, v tomto prípade najmä Pravidlá FIFA o statuse a
prestupoch hráčov edícia 2014 (ďalej len “FIFA RSTP”) a Dohoda o minimálnych náležitostiach
štandardných hráčskych zmlúv v odvetví profesionálneho futbalu v Európskej únii a vo zvyšku
teritória UEFA zo dňa 19.04.2012 (ďalej len “Dohoda o hráčskych zmluvách”), boli do RaPP
zapracované aj ustanovenia, ktoré je SFZ v zmysle týchto predpisov povinný uplatňovať aj na
národnej úrovni.

Najvýznamnejšie zmeny
- jasné vymedzenie pojmov používaných v rámci poriadku a ich zosúladenie s ostatnými predpismi
SFZ, UEFA a FIFA,
- záväzné postupy pri registrácii členov SFZ zohľadňujúce implementáciu ISSF,
- definícia statusu hráča futbalu - amatéra a profesionála v súlade s FIFA RSTP,
- voľný pohyb profesionálov po skončení trvania zmluvy s klubom,
- zmena princípu výchovného a nové spôsoby odmeňovania klubov, ktoré vynakladajú prostriedky
na výchovu a vzdelávanie mladých hráčov - mechanizmus solidarity, odstupné za amatéra,
- minimálne zmluvné štandardy medzi klubmi a profesionálnymi hráčmi futbalu,
- nový zmluvný typ vo futbale - zmluva o výchove a vzdelávaní uzatvorená s nádejným hráčom,
- úprava dôvodov oprávňujúcich klub a hráča vypovedať zmluvu a následky neoprávnenej



výpovede,
- interné (klubové) disciplinárne konanie a disciplinárne opatrenia,
- úprava riešenia sporov - ďalšie právomoci Komory SFZ pre riešenie sporov (ďalej len “komora
SFZ”),
- možnosť podať sťažnosť proti matričnému úkonu,
- uvoľňovanie hráčov pre potreby štátnej reprezentácie upravené v poriadku SFZ namiesto
doterajšej úpravy v organizačných pokynoch (rozpisy ÚLK / republikových súťaží SFZ).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh Sprievodcu Registračným a prestupovým poriadku SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ za trénerov Milanovi
Lešickému, ktorý predstavil návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ. Na základe
skúseností z posledných 3 rokov a novej verzie Trénerskej konvencie UEFA k vzdelávaniu trénerov
platnej od roku 2015 sa navrhuje niekoľko inovácií v oblasti vzdelávania trénerov SFZ, ktoré sa
týkajú prijímačiek, foriem, obsahu a organizácie kurzov, požiadaviek na záverečných skúškach.
Poznatky, ku ktorým dospela pracovná skupina rozdelil do niekoľkých oblastí:

Prijímačky

1) Vypracovať  Učebnicu pre školenie trénerov UEFA B licencie (úloha na 2015, doplnená
reedícia z roku 2010), ako podklad k prijímacím pohovorom na školenie UEFA A

2) vypracovať Učebnicu školenia trénerov UEFA A licencie, ako podklad k záverečným
skúškam školenia a k prijímačkám na UEFA Pro licenciu. Tieto učebnice by mali mať
charakter učebnice (obsahovať by mali aj kontrolné otázky) (úloha na 2016)

3) vypracovať Terminologický slovník futbalovej terminológie (úloha na 15/16)

4) ako kritérium na prijímačky UEFA A licencie navrhujeme 2 ročnú prax pri kategórii min.
U15 a starší (v súťažiach SFZ ako hlavný tréner alebo asistent trénera, v súťažiach RFZ ako
hlavný tréner)

5) na školenie trénerov UEFA A licencie bez prijímačiek prijať hráčov, ktorý majú min. 150
štartov na najvyššej súťaži

6) dopracovať výnimku – bez potrebnej 3 – ročnej praxe medzi jednotlivými licenciami – pre
bývalých profesionálnych top hráčov hráčov (7 rokov v najvyššej súťaži a min. 50 štartov za
A reprezentáciu alebo 50 medzinárodných klubových zápasoch - podľa Konvencie UEFA.

7) vypracovanie presného profilu absolventov jednotlivých stupňov školení (podľa novej
verzie Konvencie UEFA)

Forma, obsah a organizácia kurzov

- implementovať znaky Hernej koncepcie SFZ do obsahu vzdelávania,

- viac sa držať teórie adekvátneho krytia,

- viac praxe a workshopov v rámci jednotlivých blokov (ako príprava na ZS – ústna časť),

- priebežné písomné testy na jednotlivých blokoch školenie UEFA A licencie (ako príprava na ZS -
písomná časť),



- viac analýz zápasov (v rámci prípravy praxe) (ako príprava na ZS – analýza zápasu)

Záverečné skúšky – UEFA A (zohľadňujú profil trénera školenia)

- denník trénera (½ RTC) – evidencia TP – priebežne,

- TJ a didaktický výstup v klube (v prípade potreby opakovane!) - praktické zručnosti – priebežne,

- analýza zápasu,

- písomná časť – aplikovaná všeobecná a špeciálna časť,

- záverečná práca – plán RTC,

- ústna skúška z teórie – špeciálna časť,

- ústna skúška z didaktiky tréningového procesu

Záverečné skúšky UEFA Pro (zohľadňujú profil trénera školenia)

- požiadavka priebežnej praxe a denníku trénera,

- absolvovanie TMC v profesionálnom klube na Slovensku – priebežne v 1. roku,

- absolvovanie stáže v zahraničnom profesionálno klube – priebežne v 1. roku,

- absolvovanie skúšky z cudzieho jazyka v jazykovej škole – priebežne v 2. roku,

- vedenie TP (TMC) a kaučovanie v zápase pod dohľadom tútora – priebežne v 2. roku,

- didaktický výstup v klube pod dohľadom tútora – priebežne v 2. roku,

- preukázanie zručnosti prezentovať poznatky (stáž) – priebežne,

- analýza zápasu a návrh taktických plánov,

- ZP na vybranú tému z oblasti profesionálneho futbalu,

- písomná skúška z aplikovaných všeobecných poznatkov a zo špecializácie,

- ústna skúška zo špecializácie orientovanej na riadenie a manažment v profesionálnom futbale,

- ústna skúška z didaktiky TP v profesionálnom futbale.

Iné návrhy do Smernice SFZ k vzdelávaniu trénerov

- predsedovia TMK v RFZ musia byť držiteľmi platnej minimálne UEFA A licencie,

- predsedovia TMK v ObFZ musia byť držiteľmi platnej minimálne UEFA B licencie

- požiadavky na minimálnu kvalifikáciu trénera a asistenta trénera v kategórii seniorov pri
súčasnom modele súťaží (kategória mládeže SFZ sa riadi osobitným predpisom):

a) 1. liga (celoštátna súťaž) – UEFA Pro / UEFA Pro

b) 2. liga (2 skupiny) - UEFA A / UEFA A

c) 3. liga (najvyššie regionálne súťaže) – UEFA B / UEFA B

- dopracovať špeciálne licencie a semináre pre lektorov vzdelávania (podľa Konvencie UEFA).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 14: Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov
na podporu amatérskeho futbalu pre Regionálne futbalové zväzy.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh zmluvy o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov na podporu amatérskeho
futbalu pre Regionálne futbalové zväzy.
Predmetom tejto zmluvy je záväzok poskytovateľa (SFZ) poskytnúť prijímateľom finančné
prostriedky na účel a za podmienok stanovených zmluvou a záväzok prijímateľov (RFZ) použiť
finančné prostriedky na vymedzený účel a spôsobom podľa zmluvy. 
Celkovo ide o súbor vzájomných práv a povinností na obdobie trvajúce do 31.12.2018. 
Prijímatelia majú nárok na vyplatenie miezd a súvisiacich plnení pre 8 sekretárov RFZ (BFZ 1,5
osoby; ZsFZ 2,5 osoby; SsFZ 2 osoby; VsFZ 2 osoby) a 38 sekretárov ObFZ s tým, že finančné
prostriedky na tieto účely budú vyplácané priamo poskytovateľom v závislosti od uzatvorených
pracovných zmlúv týchto zamestnancov poskytovateľa. Výšku odmien sekretárov RFZ a ObFZ
a náplne práce navrhujú predsedovia RFZ a schvaľuje ich generálny sekretár SFZ.

Členovia v rámci diskusie k tomuto bodu vyjadrili malé pripomienky k návrhu zmluvy, ktoré boli
technicko-administratívneho charakteru.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov na
podporu amatérskeho futbalu pre Regionálne futbalové zväzy.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Informácia o rozhodnutí Odvolacieho orgánu licenčného konania.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o rozhodnutí Odvolacieho orgánu licenčného konania.
Po rozhodnutiach Prvostupňového orgánu licenčného konania (POLK), ktorý neudelil licenciu
klubom MFK Košice a FK Dukla Banská Bystrica, obdržaní odvolania klubu MFK Košice (FK
Dukla Banská Bystrica sa neodvolal), dňa 22.5.2015 v sídle SFZ zasadal Odvolací orgán licenčného
konania (OOLK), aby zmienené odvolanie prerokoval a s konečnou platnosťou rozhodol o udelení
licencie klubu na licenčnú sezónu 2015/2016. 
Rokovanie OOLK viedol jeho predseda – p. Peter Kohút a zúčastnili sa ho všetci jeho členovia (pp.
Kordoš, Kupec a Štulajter). Prizvaný bol aj predseda licenčnej komisie a POLK p. Obložinský,
manažér klubového licenčného systému SFZ – p. Vojtek a zástupcovia klubu MFK Košice, za ktorý
sa rokovania zúčastnili pp. Podolák a Lesniak.
Členovia OOLK sa 7 dní oboznamovali s odvolacími materiálmi klubu a na zasadnutie OOLK prišli
dôkladne pripravení. Po opakovanom vypočutí prizvaných zástupcov klubu a členov licenčnej
administratívy SFZ, OOLK rozhodol v plnom rozsahu potvrdiť rozhodnutie POLK a klubu MFK
KOŠICE neudeliť licenciu na licenčnú sezónu 2015/2016, nakoľko klub ani v odvolacom konaní
neodstránil všetky dôvody, ktoré viedli k neudeleniu licencie v prvostupňovom konaní
a nesplnil tak minimálne požiadavky finančných licenčných kritérií. 

Dôvody rozhodnutia OOLK:

Článok 57: Auditované finančné výkazy. 



Vzhľadom na modifikovaný výrok audítora, týkajúci sa ohrozenia zachovania nepretržitej činnosti
klubu, predložené vyhlásenie kľúčového akcionára klubu, ktorým je vlastne sám p. Podolák, bolo
posúdené za nepostačujúce na potvrdenie zachovania nepretržitej činnosti klubu aj v licenčnej
sezóne 2015/2016. Ponúkané riešenia viedli skôr k zníženiu záväzkov klubu, ako k získaniu
reálnych financií na jeho chod v licenčnej sezóne a za nereálne boli vyhodnotené aj niektoré
položky odhadovaných budúcich príjmov klubu v predloženom finančnom pláne. 
Ďalšími hrozbami pre zachovanie činnosti klubu v licenčnej sezóne 2015/2016, ktoré však pri tomto
rozhodovaní OOLK ešte neboli brané do úvahy, je 28 splátkových kalendárov voči hráčom,
splatných v plnej výške k 15.7.2015, splátkový kalendár dlhu voči Daňovému úradu, pomerne
vysoký dlh za nájom štadióna v Čermeli a aj niekoľko prípadov, ktoré ešte rieši Rozhodcovský súd
SFZ (Látal, Neček, Hovančík).  

Článok 60: Žiadne záväzky po splatnosti voči zamestnancom, sociálnym a daňovým úradom
1. Klub nezdokladoval vysporiadanie svojich záväzkov voči niektorým hráčom, keď ani
v odvolacom konaní nedoplnil vyhlásenia o bezdlžnosti klubu k 31.12.2014, resp. 31.3.2015 voči
hráčom Peter Bašista, Ján Novák a Ľubomír Korijkov, resp. dohody s týmito hráčmi o uznaní a
splatení záväzkov.
Oznámenia o udelení klubovej sankcie (preradenie hráčov do B družstva klubu a pokuta 15 000 €, s
jej započítaním so záväzkom klubu voči hráčovi) OOLK neakceptoval, nakoľko vo všetkých troch
prípadoch boli datované dňom 22.4.2015. Z hľadiska znenia článku 60 smernice, záväzky voči
hráčom, ktoré vznikli do 31.12.2014, k 31.3.2015 naďalej existovali, čo je dôvod na neudelenie
licencie (smernica KLS, príloha 4 a príloha 5, časť D3). Všetky tri sankcie navyše OOLK posúdil
za neplatné, právne irelevantné, a preto ich ani nevzal ich do úvahy.
2. Klub požadovaným spôsobom nevysporiadal uznané záväzky voči hráčom Peter Kavka, Ivan
Ostojič a Darko Tofiloski, ku ktorým v odvolacom konaní predložil o ich vysporiadaní dohody
s dátumom 30.3.2015. Pôvodné dohody s  týmito hráčmi boli klubom predložené už v 
prvostupňovom konaní, no neboli POLK akceptované, nakoľko boli bez dátumu a podpisu
(Tofiloski) alebo s dátumom 24.4.2015 (Kavka a Ostojič). Je zrejmé, že zmluvy boli antidatované a
k dohode klubu a hráčov prišlo až v apríli 2015. Z hľadiska znenia článku 60 smernice, záväzky
voči hráčom, ktoré vznikli do 31.12.2014, k 31.3.2015 naďalej existovali, č o je dôvod na
neudelenie licencie (smernica KLS, príloha 4 a príloha 5, časť D3).
Rozhodnutie OOLK prijal jednomyseľne a v súlade s príslušnými ustanoveniami klubového
licenčného systému je konečné a nie je voči nemu možné podať opravný prostriedok na iné
orgány SFZ. 
Kompletná správa o licenčnom cykle 2014/2015, aj so sprievodným listom a prílohami, bude VV
SFZ predložená na jeho júlové zasadnutie.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o Rozhodnutí Odvolacieho orgánu licenčného konania.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Schvaľovanie návrhu na zrušenie poplatku za správu konta ISSF.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ, ktorý predstavil návrh na
zrušenie poplatku za správu konta ISSF. Vzhľadom na pripravovaný nový Zákon o športe, v ktorom
sa riešia aj povinné platby členských príspevkov členov športových organizácií (klubov, zväzov,
asociácií), je vhodnejšie počkať na finálne znenie zákona a jeho časti o povinných platbách
členských príspevkov. Jedná sa hlavne o minimálnu výšku členských príspevkov a taktiež
frekvenciu platenia a iné povinnosti, ktoré zo zákona vyplynú. Ročný poplatok za správu osobného



konta v ISSF spĺňa všetky náležitosti, aby mohol byť klasifikovaný ako členský príspevok. Taktiež
je dôležité, že po prepočítaní celej administratívy a daní okolo výberu členských príspevkov je
reálny výnos z týchto 1 eurových platieb okolo 50 až 60 centov.
Vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti odporučil v súťažnom ročníku 2015/2016 nevyberať po-
platok podľa schváleného cenníka s názvom Ročný poplatok za správu osobného konta v
ISSF (každý člen SFZ  fyzická osoba od veku 9 rokov) v sume 1 Euro ročne.
Po schválení nového Zákona o športe je nevyhnutné prispôsobiť výšku a spôsob výberu členských
poplatkov členov a taktiež sa zamyslieť nad minimálnou výškou členských príspevkov, nakoľko
suma 1 Euro je pre ďalšie zmysluplné použitie veľmi nízka. A to vzhľadom na možné použitie pre
podporu a rozvoj amatérskeho mládežníckeho futbalu ako aj na administratívne náklady spojené s
výberom členského poplatku.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zrušenie poplatku za správu konta ISSF.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ, schvaľovanie návrhu na
právno-organizačné zmeny v kluboch.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o doručených návrhoch na prijatie za riadnych členov SFZ a doručenom návrhu na
právno-organizačnú zmenu v kluboch.
Podľa čl. 52 písm. ee) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov po
predložení všetkých podkladov podľa čl. 28, ods. 5 stanov SFZ.
Slovenskému futbalovému zväzu boli doručené písomné žiadosti týchto subjektov o prijatie za
riadnych členov SFZ : 
1. Mládežnícky športový klub Senec
2. FKP Dúbravka Bratislava
3. Tatran Turany
4. FC Ružinov Bratislava
Žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú požiadavky podľa čl. 28 ods. 5 stanov SFZ. 
V zmysle Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch, čl. 11, ods. 2, rozhoduje Výkonný
výbor SFZ o organizačno-právnych zmenách v kluboch aj v  prípadoch hodných zreteľa, najmä ak
je to v záujme zachovania a rozvoja mládežníckeho futbalu. V zmysle čl. 11, odseku 4, boli matrike
SFZ doručené podklady o prevzatí záväzkov zo športovej činnosti (písmeno a), pohľadávok zo
športovej činnosti (písmeno b), práv zo športovej činnosti (písmeno c) a povinností zo športovej
činnosti (písmeno d) medzi futbalovými klubmi FK Púchov (ako subjekt odstupujúci práva a
povinnosti) a MŠK Púchov (ako subjekt nadobúdajúci práva a povinnosti). 
Matrika SFZ odporučila VV SFZ schváliť uvedenú právno-organizačno zmenu.

V zmysle Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch, čl. 2, písmeno b), ii) požiadali k
dátumu 1. 7. 2015 o zlúčenie futbalové kluby Novomestský športový klub 1922 Bratislava, ŠK Štart
Nepočujúci 1947, FK BCT Bratislava a ZŠ Kalinčiakova BNM-Bratislava (občianske združenia),
pričom nástupníckym klubom bude Novomestský športový klub 1922 Bratislava. 
Matrika SFZ aj v tomto prípade odporučila VV SFZ schváliť uvedenú organizačno-právnu zmenu.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje Mládežnícky športový klub Senec, FKP Dúbravka Bratislava, Tatran



Turany a FC Ružinov Bratislava za riadnych členov SFZ.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na právno-organizačno zmeny v klube FK Púchov (nástupník
MŠK Púchov) a v kluboch Novomestský športový klub 1922 Bratislava, ŠK Štart Nepočujúci
1947, FK BCT Bratislava a ZŠ Kalinčiakova BNM-Bratislava (nástupníkom bude
Novomestský športový klub 1922 Bratislava). 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 18: Schvaľovanie návrhu termínov zasadnutí VV SFZ v 2. polroku 2015.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh termínov zasadnutí VV SFZ v 2. polroku 2015. Ten bol navrhnutý s prihliadnutím
na termínovú listinu a štátne sviatky nasledovne:
- 30. júna 2015 (ako júlové zasadnutie)
- 7. septembra 2015
- 6. októbra 2015
- 3. novembra 2015
- 4. decembra 2015
V prípade potreby uskutočnenia konferencie SFZ bol návrh na zorganizovanie v termíne 27.
novembra 2015.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh termínov zasadnutí VV SFZ v 2. polroku 2015.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 19: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh ZsFZ a návrh VsFZ na udelenie odznakov SFZ pre dlhoročných funkcionárov,
ktorí sa v tomto období dožívajú významných životných jubileí, za ich obetavú prácu pre slovenský
futbal.
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ pre p. Milana Fabiana a p.
Petra Adamca.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ pre p. Evu Lipovskú, p.
Pavla Šuhaja, p. Jozefa Križalkoviča, p. Pavla Púčeka, p. Pavla Griača, p. Stanislava
Adamaťa a p. Rudolfa Braniša.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 20: Informácia o prijatých záveroch kongresu FIFA konaného dňa 29. mája 2015 v
Zurichu.



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o kongrese FIFA, ktorý sa uskutočnil 29.mája 2015 v Zurichu:
Príhovor prezidenta FIFA Josepha. S. Blattera
- FIFA čelí v tomto období mnohým problémom, hlavne podozreniu z korupcie a ovplyvňovania
hlasovania o dejiskách MS 2018 a 2022 (zatknutie 7 čelných predstaviteľov FIFA priamo v Zurichu,
celkove 14 zadržaných) a musí sa dostať čo najskôr z tieňa týchto podozrení 
- FIFA zjednocuje všetkých 209 členských krajín a pomáha najmä malým a rozvojovým krajinám,
vyzval k jednote a solidarite a boju proti všetkým formám rasizmu a intolerancie, korupcie,
ovplyvňovania výsledkov

Správa o činnosti – Jerome Valcke, FIFA GS
- FIFA v uplynulom roku úspešne zorganizovala viacero MS (hl. Brazília), realizovala 60 GOAL
projektov (vlani 41), 58 projektov na rozvoj ŽF, 78 Grassroots, 163 projektov v rámci programu
Performance, stovky kurzov (tréneri, brankári, rozhodcovia a pod.).
- kompletné informácie sú dostupné v kongresových materiáloch

Správa o hospodárení – Issa Hayatou, predseda finančnej komisie FIFA
- pozitívne výsledky, efektívne hospodárenie, nové komerčné aktivity, istota do budúcnosti,:
- 3.9 mld USD investovaných do futbalu, vyše 1mld rozvojové programy FIFA
- 2011-2014 výnosy 5,718 mld USD (90% organizácia súťaží, vyše polovica TV práva a
marketing), náklady 5,380 mld (72% investície do futbalu 2,2 mld – MS Brazília, 0,5 mld - ostatné
MS), 1,052 mld - rozvoj (FAP, GOAL, Performance, Football For Hope, rozhodcovia, ŽF, FIFA
Connect – IT projekt), Result 338 m USD = +37% oproti obdobiu 2007-2010.
- rezerva 1,523 mld USD (+ 0,1 mld oproti 2014) – považujú za veľmi dôležité  zachovať do
budúcnosti

Informácie o strategických a športovo-politických záležitostiach:

Informácia o TPO (on players economic rights - vplyv tretích osob) – Geoff Thompson
- FIFA snaha – všeobecný zákaz vplyvu tretej strany/osoby na klub
- cca 30% z kompenzácie za prestupy skončilo u 3. osôb (USD 359,52 m USD)
- genéza: pracovná skupina pokračovala v činnosti, analýza možnosti zaviesť FIFA predpisy, ktoré
by tento vplyv eliminovali – dec. 2014 VV FIFA schválila – vylúčenie TPO s prechodným obdobím
– príslušný zákaz vošiel do platnosti od 1. mája 2015.

Informácia ohľadom Izrael-Palestína
- prezident Palestínskeho FZ Jibril Rajoub stiahol pôvodný návrh suspendovať Izraelský FZ z FIFA
a navrhol hlasovať o 3 bodoch, ktoré by zaručovali právo Palestínskeho FZ na: 
a, slobodný pohyb hráčov, trénerov a funkcionárov Palestíny a iných krajín vrátane zástupcov FIFA
a UEFA z, do a vrámci Palestíny
b, organizovanie futbalových súťaží a budovanie futbalovej infraštruktúry (ihriská, štadióny...) na
území Palestíny a východného Jeruzalemu 
c, zaviazať Izraelský FZ povinnosťou garantovať potlačenie akýchkoľvek prejavov diskriminácie a
rasizmu a v zmysle Stanov FIFA prijať účinné opatrenia proti prejavom rasizmu a porušovaniu
ľudských práv v rámci jeho pôsobnosti
- Blatter navrhol pokračovať v sledovaní situácie a vytvoriť PAL-IZR monitorovaciu skupinu, ktorá 
sa bude zaoberať aj riešením spomenutých 3 bodov - schválené!
- vystúpil aj prezident IFA Ofer Eini– tieto záležitosti sa musia vyriešiť na politickej úrovni, až
potom futbalovej, je za spoluprácu a vytvorenie spoločnej pracovnej skupiny

Ďalšie informácie: boj proti diskriminácii a rasizmu, ovplyvňovaniu výsledkov, rozhodcovstvo,
ženský futbal, zdravotné aspekty, komunikácia, handshake for piece, museum of football...



Voľby prezidenta FIFA (209 delegátov)
- čo predchádzalo: v roku 2011 vyhlásil J. Blatter, že ide do svojho posledného funkčného obdobia a
potom odovzdá žezlo svojmu nástupcovi (Platini)
- svoje slovo nedodržal a na kongrese v Sao Paolo vyhlásil, že sa ešte cíti a chce dotiahnuť začaté
reformy do konca
- prezident UEFA sa rozhodol nekandidovať proti nemu, ale ani nepodporiť Blattera, začína
„studená vojna“ medzi FIFA a UEFA
- UEFA sa zhodla na podpore princa Aliho a následne sa kandidatúry vzdali Luis Figo aj Michael v.
Praag
- Platini otvorene požiadal zástupcov členských krajín UEFA o podporu p. Aliho
- dvaja kandidáti: princ Ali Bin Al Hussein (Jordan) a Joseph S. Blatter (Švaj.)
- 1. kolo: potrebné 2/3 hlasov (139): Ali 73, Blatter 133, 3 hlasy neplatné
- 2. kolo: potrebná jednoduchá väčšina (105): princ Ali sa vzdal 
- staronový prezident FIFA – Joseph S. Blatter

Dve ženy kooptované do FIFA EXCO – predĺženie mandátu (Moya Dodd, Austrália, druhá z
Turks and Caycos)

Ďalšie kongresy:
- 66. kongres v Mexico City 2016 a 67. kongres v Kuala Lumpur, Malajzia 2017.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o prijatých záveroch kongresu FIFA konaného dňa 29.
mája 2015 v Zurichu.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 21:  Prerokovanie stanoviska Komisie rozhodcov SFZ a Asociácie rozhodcov SFZ k
pracovnému pomeru rozhodcov a pozorovateľov rozhodcov so SFZ pre súťažný ročník
2015/16.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Išlo o bod, ktorý bol zaradený do programu tesne pred
začiatkom zasadnutia. Odovzdal slovo členovi VV SFZ Mariánovi Ružbarskému, zástupcovi
rozhodcov, ktorý informoval, že Komisia rozhodcov SFZ (ďalej len KR SFZ) na svojom zasadnutí
dňa 28.5.2015 v Nitre prerokovala informáciu predsedu KR SFZ o odmietavom stanovisku SFZ
k plneniu odvodovej povinnosti za zamestnávateľa v prípade osôb (rozhodcov a pozorovateľov
rozhodcov SFZ), ktoré budú mať so SFZ uzavretý pracovný vzťah na dohodu o pracovnej činnosti
pre súťažný ročník 2015/2016. Prejednala tiež informáciu o požiadavke SFZ, aby boli osoby na
nominačných listinách SFZ (rozhodcovia a pozorovatelia rozhodcov SFZ) pre súťažný ročník
2015/2016 v inom pracovnom vzťahu, ako na dohodu o pracovnej činnosti (napr. SZČO, s.r.o, či iná
právna forma obchodnej spoločnosti) z dôvodu, aby SFZ nevznikla odvodová povinnosť za
zamestnávateľa.
KR SFZ spolu s Asociáciou rozhodcov SFZ požaduje, aby pre rozhodcov a pozorovateľov
rozhodcov SFZ zostala v platnosti dobrovoľnosť výberu pracovného pomeru so SFZ nielen pre
súťažný ročník 2015/2016, ale aj pre budúcnosť. KR SFZ tiež požiadala, aby odmeny delegovaných
osôb v súťažiach riadených SFZ boli zachované v rovnakej výške, ako v súťažnom ročníku
2014/2015. 
Členovia VV SFZ sa dohodli, že predmetné stanovisko vezmú iba na vedomie, nakoľko predmetné



otázky boli už predtým odkomunikované.
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie stanovisko Komisie rozhodcov SFZ a Asociácia rozhodcov SFZ k
pracovnému pomeru rozhodcov a pozorovateľov rozhodcov so SFZ pre súťažný ročník
2015/16.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 22:  Prerokovanie návrhu na rozšírenie počtu družstiev v žiackej súťaži II. ligy
Západ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Išlo o bod, ktorý bol zaradený do programu tesne pred
začiatkom zasadnutia. Odovzdal slovo členovi VV SFZ Viliamovi Ondrejkovi, ktorý predstavil
návrh na rozšírenie počtu družstiev v žiackej súťaži II. ligy Západ zo súčasného stavu 14 na 16
družstiev. Cieľom uvedeného návrhu malo byť zabezpečenie parity žiackych súťaží.
Prezident SFZ Ján Kováčik vystúpil k tomuto bodu s tým, že požiadal predkladateľa, aby tento bod
presunul až na najbližšie rokovanie VV SFZ, nakoľko je k nemu potrebné urobiť technickým
úsekom SFZ analýzu dopadov, ktoré by toto rozhodnutie prinieslo.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ poveruje technický úsek SFZ, aby pripravil analýzu pre rozšírenie II. ligy žiakov
skupiny Západ. Následne svoje stanovisko doručil členom VV SFZ na rozhodnutie na
najbližšie zasadnutie.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 23: Diskusia.
Návrh na ceny vstupeniek pre kvalifikačný dvojzápas SVK-UKR a SVK-BLR.

Jozef Kliment:
Informoval členov VV SFZ, že pre blížiace sa kvalifikačné stretnutia SVK - UKR a SVK - BLR bude
potrebné schváliť ceny vstupeniek. Predbežný návrh, ktorý sa bude v priebehu mesiaca jún
schvaľovať prostredníctvom elektronického hlasovania per rollam znie takto:
zápas Slovensko - Ukrajina zápas Slovensko - Bielorusko      balíková cena oboch zápasov
I. kategória - 30 eur I.  kategória - 25 eur      I. kategória - 48 eur
II. kategória - 18 eur II. kategória - 15 eur      II. kategória - 28 eur

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 2. júna 2014 v Bratislave:

Uznesenie č. 74/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 



Uznesenie č. 75/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zasadnutí VV UEFA.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 76/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ berie na vedomie oznámenie mesta Levice a mesta Topoľčany o odstúpení z projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
3) VV SFZ predlžuje termín pre mestá Banská Bystrica, Trenčín, Prievidza, Dolný Kubín, Prešov a
Košice termín na zasielanie požadovaných záväzných dokumentov schválených mestským
zastupiteľstvom (v prípade, že sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom
spoločnosti (v prípade, že sa jedná o obchodnú spoločnosť) do 15. júla 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 77/15 VV SFZ:
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City
Aréna, a.s. prostredníctvom elektronického hlasovania per rollam v termíne do 30. júna 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 78/15 VV SFZ:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh programu konferencie SFZ. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 79/15 VV SFZ:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh na reorganizáciu republikových
súťaží.
 T: ihneď

Z: Jozef Kliment
Uznesenie č. 80/15 VV SFZ:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť návrh na zmenu a doplnenie stanov SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     

Uznesenie č. 81/15 VV SFZ:
VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ prijať p. Vojtecha Christova za čestného člena SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 82/15 VV SFZ:
VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo futbale
zapracovať akceptovateľné pripomienky vznesené na zasadnutí na stretnutí so zástupcami RFZ a
ÚLK. Následne predloží návrh členom VV SFZ na elektronické hlasovanie per rollam.



T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 83/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ so
vznesenou pripomienkou. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
   

Uznesenie č. 84/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh Sprievodcu Registračným a prestupovým poriadku SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 85/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 86/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy o spolupráci a poskytnutí finančných prostriedkov na podporu
amatérskeho futbalu pre Regionálne futbalové zväzy.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 87/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o rozhodnutí Odvolacieho orgánu licenčného konania.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 88/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zrušenie poplatku za správu konta ISSF.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 88/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje Mládežnícky športový klub Senec, FKP Dúbravka Bratislava, Tatran Turany a
FC Ružinov Bratislava za riadnych členov SFZ.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na právno-organizačno zmeny v klube FK Púchov (nástupník MŠK
Púchov) a v kluboch Novomestský športový klub 1922 Bratislava, ŠK Štart Nepočujúci 1947, FK
BCT Bratislava a ZŠ Kalinčiakova BNM-Bratislava (nástupníkom bude Novomestský športový
klub 1922 Bratislava). 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 89/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh termínov zasadnutí VV SFZ v 2. polroku 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 90/15 VV SFZ:



I ) YV SEZ schval uje nÆvrh na udelcnie zlatØl«) odznaku SI ! pe p. Milanu Fabiana a p. Petra
Adarnca.
2 VV SI! schvaluju nÆvrh DLI udelenie bronřoØho odznaku SEZ p. Lvu Lipovskœ. p. Pavia
Suhaja. f). Jozela K 1 UJkOVi¨ LL p. Pavla Pœčcku. p. Pavlu (iriuča. p. Stanislava Aclamafa a p.
Rudo! Lt Rrani u.

 : ihned 
Z: Jozef Kliment

[znesellie ¨ . 91/IS VY SF7:
yV SEZ benc nu vcdom ic iii IormÆciu o prijat cli zÆveroch kongresu [:1 FA konanØho d u 29. mÆja
20 5 v Zurichu.

 r: ihned 
Z: lezci Kliment

Uznesenie ¨ . 92/15 VY SFZ:
yV SEZ bene ria vedernie stanovisko Komisie rozhodcov SEZ ti AsociÆcie rozhodcov SEZ k
pracovnØniu pornem rozhodeov a pozorovateFov rozhodcov so SEZ pre s i a n ročnik 2015/16.

T: ihne 
L Jozef Kliment

Uznesenic ¨ . 92/15 VY SEZ:
V V SEZ poverujc technick œsek SlZ, aby pravil tutal iu prc roz  renie II. ligy  iakov skupiny
ZÆpad. Nœsleclne svoc stanovisko doručil členoiii YV SEZ nu rozhodIlLI[ic na nu bli  ie zusadnutie.

 1 : ilinc 
Z.: Jozef Kliment

Ven Ji koval:

mzd KlIIildI)l
 v In aiia Ør SI:, (iS SEZ


